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З А П И С Н И К 
са 2. посебне заједничке сједнице оба дома Парламентарне скупштине БиХ о теми: 

"Посланици/делегати питају – Савјет министара БиХ одговара, одржане 29.10.2008. године, с 
почетком у 11 часова 

 
 
Присутни чланови Парламентарне скупштине БиХ: 33 посланика из Представничког дома и 12 
делегата из Дома народа. 
 
Оправдано одсутни посланици из Представничког дома: Адем Хускић, Селим Бешлагић, Јозо 
Крижановић, Сефер Халиловић, Милица Марковић, Сњежана Рајилић, Јован Тодоровић, Момчило 
Новаковић и Хаџи Јован Митровић. 
 
Оправдано одсутни делегати из Дома народа: Бранко Зрно, Иво Миро Јовић и Младен Иванић. 
 
 
Присутни чланови Савјета министара БиХ: Никола Шпирић, предсједавајући Савјета 
министара БиХ, Тарик Садовић, министар безбједности БиХ, Драган Вранкић, министар 
финансија и трезора БиХ, Бариша Чолак, министар правде БиХ, Средоје Новић, министар 
цивилних послова БиХ, Свен Алкалај, министар спољних послова БиХ, Сафет Халиловић, 
министар за људска права и избјеглице БиХ, Марина Пендеш, замјеник министра одбране БиХ, 
Вилим Приморац, замјеник министра спољне трговине и економских односа БиХ, Срђан Арнаут, 
замјеник министра правде БиХ, Веселин Пољашевић, замјеник министра комуникација и 
транспорта БиХ, Сенад Шепић, замјеник министра цивилних послова БиХ, и Осман Топчагић, 
директор Дирекције за европске интеграције. 
 
Остали присутни: представници међународних организацији и то: ОХР-а, ОЕБС-а, ЕУПМ-а, 
ЕУФОР-а, ЕУСР-а, као и невладиних организација НДИ-ја и Центара цивилних иницијатива. 
 
 

Сједницу је отворио и њоме предсједавао Нико Лозанчић, предсједавајући 
Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ. 

 
 
У уводним напоменама Нико Лозанчић подјестио је присутне да је, у складу с чланом 157. 
Пословника Представничког дома и чланом 148. Пословника Дома народа, Заједнички 
колегијум оба дома Парламетнарне скупштине БиХ сазвао 2. посебну заједничку сједницу 
оба дома Парламентарне скупштине БиХ о теми: "Посланици/делегати питају – Савјет 
министара БиХ одговара. У складу с пословницима оба дома Парламетнарне скупштине 
БиХ, сједница је сазвана 30 дана раније, а Заједнички колегијум оба дома Парламентарне 
скупштине БиХ утврдио је сљедећи  
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ДНЕВНИ РЕД 

 
1. Усвајање Записника са 1. посебне заједничке сједнице оба дома Парламентарне 

скупштине БиХ о теми: "Делегати/посланици питају - Савјет министара БиХ 
одговара; 

2. Питања посланика/делегата – одговори Савјета министара БиХ. 
 
 

Ад. - 1. Усвајање Записника са 1. посебне заједничке сједнице оба дома Парламентарне   
скупштине БиХ о теми: "Делегати/посланици питају - Савјет министара БиХ 
одговара 

 
Примједбу на записник имали су: 

• Денис Бећировић, који је констатовао да је на 6. страници Записника у задњем 
пасусу наведено да ће постављено питање бити прослијеђено предсједавајућем 
Савјета министара БиХ, како би одговор био накнадно достављен. Затражио је да се 
записнички констатује да одговор на постављено питање није добио, иако је протекла 
година од одржавања 1. посебне сједнице. 

• Душанка Мајкић имала је примједбу на језички недосљедну верзију записника на 
српском језику, због мијешања ћириличног и латиничног писма, те је затражила да се 
о томе води рачуна у будућности. 

• Јерко Иванковић Лијановић подсјетио је да је непотпун одговор на његово питање 
дала замјеник министра спољних послова БиХ, те је затражио да се одговор допуни 
навођењем рока. 

 
Записник са Прве посебне заједничке сједнице оба дома Парламентарне скупштине 
БиХ о теми: "Делегати/посланици питају - Савјет министара БиХ одговара усвојен је с 
изнесеним примједбама са 12 гласова "за" у Дому народа, те 29 гласова "за", једним 
"против" и једним гласом "уздржан" у Представничком дому Парламентарне 
скупштине БиХ. 
 
 
Ад. - 2. Питања посланика/делегата – одговори Савјета министара БиХ 
 

У уводном излагању о овој тачки дневног реда Нико Лозанчић подсјетио је присутне 
да у складу са чланом 157. став (3) Пословника Представничког дома и чланом 148. став (3) 
Пословника Дома народа посланик и делегат имају право да поставе једно питање у времену 
до три минуте и корекцију цитата (реплику) на одговоре у истом трајању. Постављено 
питање доставља се Савјету министара најмање седам дана прије одржавања сједнице, и сва 
питања која су достављена до 22. 10. 2009. прослијеђена су Савјету министара БиХ. 

Истакао је да је чланом 149. Пословника Дома народа детаљно прописана процедура 
на самој сједници, те је након цитирања наведене одредбе констатовао да ће се расправа на 
сједници одвијати у складу с њом. 
 
Нико Лозанчић констатовао је да су питања за другу посебну сједницу доставили: 
 
из Представничког дома сљедећи посланици: 
 

1. Хусеин Нанић, 
2. Шемсудин Мехмедовић, 
3. Салко Соколовић, 
4. Азра Алајбеговић (два питања), 
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5. Денис Бећировић, 
6. Садик Ахметовић, 
7. Сеад Јамакосмановић, 
8. Бајазит Јашаревић, 
9. Шефик Џаферовић, 
10. Бакир Изетбеговић, 
11. Мехмед Суљкановић, 
12. Халид Гењац, 
13. Милорад Живковић, 
14. Садик Бахтић,  
15. Екрем Ајановић, 
16. Славко Јовичић,  
17. Бранко Докић.  

 
 
Из Дома народа сљедећи делегати: 
 

1. Илија Филиповић,  
2. Душанка Мајкић, 
3. Зоран Копривица, 
4. Алма Чоло, 
5. Хазим Ранчић,  
6. Слободан Шараба. 

 
Након 22. 10. 2009. године питања су доставили посланици Лазар Продановић, Рифат 

Долић, Јерко Иванковић Лијановић, те делегат Рудо Видовић, која, због неблаговремености, 
нису прослијеђена Савјету министара БиХ.  

 
На крају уводног излагања о овој тачки дневног реда, Нико Лозначић подсјетио је да ће 

посланици и делегати питања излагати редослиједом којим су пристизала, с тим да ће 
наизмјенично питања постављати посланици и делегати. 
 
У расправи о повреди пословника, која се односила на начин постављања питања и давања 
одговора на њих, учествовали су: Златко Лагмуџија, Нико Лозанчић, Садик Бахтић и Никола 
Шпирић. 
 
Након оконачне расправе о повреди пословника, предсједавајући је позвао посланике и 
делегате да поставе питања. 
 
 
Посланик Хусеин Нанић поставио је министру комуникација и транспорта БиХ сљедеће 
питање: 
 
"Чињеница је да Парламентарна скупштина БиХ није до сада расправљала нити добила 
информацију о активностима које се воде у вези с реализацијом пројекта изградње аутопута 
на Коридору Vц, а такође немамо инфорамцију о активностима које Влада Републике Српске 
води на утврђивању трасе и изградњи аутопута у Републици Српској нити имамо урађену 
стратегију транспорта и акциони план Босне и Херцеговине. 
 
Из средстава информисања можемо сазнати да има одређених проблема у вези с 
реализацијом пројекта на Коридору Vц у вези с утврђивањам трасе, начином финансирања 
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појединих дионица (јужне дионице Мостар и сјеверне дионице Свилај-Оџак, приликом 
недавних разговора са Европском банком у Лондону), динамиком изградње итд. 
 
Истовремено, незванично можемо сазнати да су утврђене трасе дионице аутопута кроз 
Републику Српску, те да једна од њих завршава у Приједору или Босанском Новом/Новом 
граду а друга дионица која повезује Бању Луку и Сплит пролази кроз Гламоч, Ливно и 
Томиславград. 
 
Постављам питање министру и тражим инфорамцију о стању наведеног пројекта и 
активностима министарства и Савјета министара БиХ на реализацији пројекта изградње 
аутопута на Коридору Vц. 
 
Такођер, тражим одговор на питање да ли је министарство упознато и укључено у 
активности које води влада Републике Српске у вези с утврђивањем трасе и изградње 
аутопута кроз Републику Српску а посебно са аспекта прометне повезаности становника и 
територије Унско-санског кантона са осталим дијеловима Босне и Херцеговине и сусједним 
државама, с обзиром на чињеницу да је Унско-сански кантон дио Федерације БиХ који је 
територијално одвојен од осталог дијела Федерације БиХ и који је у наведеним плановима 
прометно потпуно запостављен и заобиђен како од Владе Републике Српске, тако и Владе 
Федерације БиХ." 
 
 

Одговор на постављено питање дао је Веселин Пољашевић, замјеник министар 
комуникација и транспорта БиХ. 

Хусеин Нанић у свом коментару на одговор истакао је да је он површан и некоректан, 
те је затражио додатно појашњење. 

Веселин Пољашевић дао је тражено појашњење. 
 
Делегат Илија Филиповић поставио је Савјету министара БиХ и министру 
комуникација и транспорта БиХ сљедеће питање: 
 
"Дом народа Парламентарне скупштине БиХ је на својој 21. сједници од 17. септембра 2008. 
године усвојио Закључак којим Дом обавезује Савјет министара БиХ да одмах покрене 
поступак оснивања новог РТВ канала на хрватском језику, унутар Јавног РТВ система БиХ. 
Закључак је запримљен у Савјету министара БиХ 18. септембра 2008. године, а 2. октобра 
2008. године овај обавезујући акт је објављен и у "Службеном гласнику БиХ", број 79/08, али 
до данас, иако је прошло више од мјесец дана, Дом народа ни јавност Босне и Херцеговине, 
посебно Хрвати у овој земљи који су изузетно заинтересовани за ово питање које за нас 
представља витални национални интерес, ништа не знамо о судбини овог акта Дома народа 
Парламетнарне скупштине БиХ. 
Зато питам Савјет министара БиХ и министра ресорног министарства: 
 

1. Шта је до сада предузето по овом закључку и докле се дошло у поступку оснивања 
новог РТВ канала на хрватском језику, с обзиром на чињеницу да ово питање 
имплицира суштинске измјене и допуне Закона о Јавном РТВ систему БиХ и 
успостављање РТВ канала и на друга два службена језика, као и посебан РТВ канал за 
потребе националних мањина у Босни и Херцеговини, а што је у складу с нормама 
домаћег и међународног права? 

2. Када можемо очекивати упућивање у парламентарну процедуру измјена и допуна 
закона из ове области, како бисмо коначно имали на праведан и једнакоправан начин 
регулисано питање успостављања јавних емитера у Босни и Херцеговини, на 
задовољство свих гледалаца који их финансирају, а не само неких, и како на јавним 
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емитерима не бисмо имали само привидну већ стварну и Уставом БиХ прописану 
равноправну употребу службених језика у Босни и Херцеговини?" 

 
Одговор на постављено питање дао је Веселин Пољашевић, замјеник министар 

комуникација и транспорта БиХ. 
 
 
Посланик Шемсудин Мехмедовић поставио је предсједавајућем Савјета министара 
БиХ сљедеће питање: 
 
"Шта Савјет министара БиХ кани урадити да спријечи разградњу институција Босне и 
Херцеговине, а посебно: 

• Регулаторне агенције за комуникације, 
• Регулаторне агенције за електричну енергију, 
• СИПА-е, 
• Управе за заштиту биља, 
• Агенције за безбједност хране, 
• Канцеларије за ветеринарство. 

Одговор на постављено питање дао је Никола Шпирић, предсједавајући Савјета министара 
БиХ. 

 
Шемсудин Мехмедовић дао је коментар на одговор и затражио да му предсједавајући 
одговори и на питање: "Како и на који начин Савјет министара БиХ мисли обезбиједити 
подједнаке услове привређивања босанскохерцеговачким привредницима као што то имају и 
привредници ван Босне и Херцеговине, нарочито у земљама ЦЕФТА-е?" 
 

Никола Шпирић дао је додатна појашњења, која су била усмјерена на поступак избора 
директора Регулаторне агенције за комуникације. 
 
Делегат Душанка Мајкић поставила је Савјету министара БиХ сљедеће питање: 
 

1. "Хоће ли и када бити извршен национални баланс у Министарству безбједности БиХ? 
2. Какав је национални састав у свих 12 организационих јединица Министарства 

безбједности? Навести све називе радних мјеста, те квалификациону и националну 
структуру по радним мјестима." 

 
Одговор на постављено питање дао је Никола Шпирић, предсједавајући Савјета министара 
БиХ. 
 
Посланик Салко Соколовић поставио је министру безбједности БиХ сљедеће питање: 
 
"Да ли је истина да у безбједносним службама Босне и Херцеговине, ни на једној првој 
позицији, нема Бошњака руководилаца (СИПА, ДГС, Служба за послове са странцима, 
Федерални МУП, МУП РС-а, Полиција Брчко Дистрикта, итд.)? 
У неким институцијама свјесно се не врши кадровска попуна, па чак и повлачење кадрова 
једне националности. Питам зашто се то ради и ко је одговоран? 
Тражим одговор да ли је ово тачно, те како и када Савјет министара БиХ мисли промијенити 
овакво стање." 
 

Одговор на постављено питање дао је Тарик Садовић, министар безбједности БиХ, и 
Никола Шпирић, предсједавајући Савјета министара БиХ. 
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Делегат Зоран Копривица поставио је Савјету министара БиХ и министру финансија 
БиХ сљедеће питање: 
 
"Због чега Савјет министара БиХ не извршава закључке домова Парламентарне скупштине 
БиХ са сједница одржаних 13. 02. 2008. и 25. 02. 2008. под бројем 2 и 4. Тим закључцима 
Парламентарна скупштина БиХ је продужила мандат Државној комисији за ревизију одлука 
о натурализацији страних држављана у БиХ, послије 17. фебруара 2008. године, за период од 
једне године, те утврдила да ће се члановима комисије и секретаријата комисије исплаћивати 
накнада у износу утврђеном одлуком Савјет министара БиХ број 41/06. И поред тога, Савјет 
министара БиХ ни до данас није извршио те обавезе и члановима комисије и секретаријата 
није од јанура 2008. исплаћена ниједна накнада за њихов рад. На тај начин опструише се рад 
Комисије за ревизију одлука о натурализацији страних држављана у БиХ, натурализованих у 
периоду од 6. априла 1992. до 1. јанура 2006. године. Ријеч је о 23.441 спису предмету, што 
јасно говори да је у питању огроман посао, који мора бити плаћен да би успјешно био 
приведен крају." 
 

Одговор на постављено питање дао је Никола Шпирић, предсједавајући Савјета 
министара БиХ. 
 

 
Посланик Азра Алајбеговић поставила је министру цивилних послова БиХ сљедеће 
питање: 
 
"Молим Вас за прецизно тумачење члана 28. Оквирног закона о високом образовању у 
смислу адекватног одређења научног дјела. Да ли су научна дјела само оригинални чланци 
или се у ову групу могу уврстити и стручни чланци, ревијални чланци и прикази случајева? 
Како се третирају радови који су изашли из штампе у периоду трајања конкурса за избор у 
звања?" 
 

Одговор на постављено питање дао је Средоје Новић, министар цивилних послова БиХ. 
Азра Алајбеговић изнијела је свој коментар на дати одговор, након чега је министар 

Средоје Новић дао додатно појашњење. 
 
 
Делегат Алма Чоло поставила је Савјету министара БиХ сљедеће питање: 
 
"Шта ће Савјет министара БиХ учинити на потпуном расвјетљавању злоупотребе ЦИПС 
система и како спријечити могућност даљих злоупотреба? Који је обим овог упада и колико 
може утицати на повјерење, односно неповјерење грађан и међународне заједнице у наш 
систем, посебно у контексту разговора о либерализацији визног режима?" 
 

Одговор на постављено питање дао је Средоје Новић, министар цивилних послова БиХ. 
 
 
Посланик Денис Бећировић поставио је предсједавајућем Савјета министара БиХ 
сљедеће питање: 
 

"Представници политичких странака које чине владајућу коалицију на државном 
нивоу су 3. јануара 2007. године потписали споразум у којем су јасно дефинисали главне 
програмске циљеве, након чега су потписали и споразум о распореду мјеста у Савјету 
министара БиХ. 
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На основу тога је предсједавајући Савјета министара БиХ Никола Шпирић, 11. јанура 2007. 
године, разрадио поменуте програмске циљеве у примарном плану рада министарстава у 
Савјету министара БиХ. 
Између осталог, као програмски циљеви зацртани су: 
 
1.5. Сузбијање корупције у БиХ испуњењем обавеза које БиХ има као чланица групе земаља 
Савјета Европе протви корупције (GRECO) али и потписивањем других одговарајућих 
међународних правних аката те јачањем кривичног законодавства и санкција предвиђених 
за корупцију. 
3. Донијети уставна рјешења која ће успоставити функционалну и модерну БиХ са 
европским стандардима. 
 
Уважавајући наведене циљеве, постављам питање шта је конкретно реализовано од 
поменутих циљева Савјета министара БиХ и владајуће шесторке која је изабрала и подржава 
Савјет министара БиХ." 
 

Одговор на постављено питање дао је Никола Шпирић, предсједавајући Савјета 
министара БиХ. 
 

Денис Бећировић, у свом коментару, након излагања Николе Шпирића, истакао је да 
није задовољан датим одговором. 
 
 
Делегат Хазим Ранчић поставио је Савјету министара БиХ сљедеће питање: 
 
 
"Савјет министара БиХ и Влада Републике Словеније, 11.12.1998. године, закључили су 
меморандум о разумијевању између Савјета министара БиХ и Владе Републике Словеније. 
Наведеним меморандумом обавезали су се да ће као партнери учествовати на једнакој основи 
у уклањању посљедица рата у БиХ, у деминирању минираних подручја у БиХ, и помоћи и 
рехабилитацији жртвама мина у БиХ. Република Словенија основала је Међународни траст 
(повјерилачки) фонд за деминирање и помоћ жртвама мина у БиХ ("Словеначки траст фонд – 
ИТФ") који између осталог прикупља средства намијењена пројектима деминирања и 
помоћи жртвама мина. Према информацијама које ја имам, за 2007. годину ИТФ је прикупио 
и утрошио око 25.700 000 америчких долара. 
Зашто је БиХ допустила да фонд из Републике Словеније прикупља и троши средства за 
деминирање и помоћ жртвама мина, зар то нису у стању радити институције БиХ? Да ли 
институције БиХ имају прецизне извјештаје о прикупљеним и утрошеним средствима у 
протеклих 11 година? Како је могуће да на веб-страници наведеног ИТФ фонда стоји да се 
3.700.000 америчких долара потроши на подршку структури или 593.000 долара за остале 
намјене? Да ли Савјет министара БиХ има намјеру да успостави институцију БиХ која ће 
прикупљати средства и ефикасно их трошити на пројекте деминирања и помоћи жртвама 
мина?" 
 
 

Одговор на постављено питање дао је Средоје Новић, министар цивилних послова БиХ. 
 
 

Хазим Ранчић, у свом коментару након излагања Средоје Новића, истакао је да није 
задовољан датим одговором. 
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Посланик Садик Ахметовић поставио је министру за људска права и избјеглице БиХ 
сљедеће питање: 
 
"У Програму Савјета министара БиХ за 2008. годину једна од активности је и доношење 
ревидиране стратегије БиХ за спровођење Анекса VII Дејтонског мировног споразума. Шта 
се урадило у вези с овим, који су остварени резултати и који су разлози који успоравају 
доношење овако важног акта за Босну и Херцеговину? 
Колико је у текућој години одобрено буџетских средства на свим нивоима власти за 
рјешавање питања повратка избјеглица и расељених лица и колико је од тог износа 
усмјерено на друга питања, као што су нпр. останак у мјестима расељења? 
Који су највећи проблеми у процесу повратка у Босни и Херцеговини и колико државна 
министарства успијевају искоординирати све активности у вези с повратком и 
реинтеграцијом? Каква је директа сарадња ентитета у вези с питањима важним за повратак, а 
посебно питањима из надлежности ентитета (здравствена заштита, школство, социјална 
заштита, запошљавање и др.)? 
Колико је средстава ове године одобрено за различите пројекте у Сребреници, колико је од 
тих средства уложено у процес повратка, првенствено у обнову повратничких кућа и друге 
пројекте везане за пројекат? 
У Босни и Херцеговини, у статусу или без статуса, борави и један број избјеглица из других 
земаља (Хрватска, Србија, Македонија, Црна Гора, Палестина, Молдавија, Ирак, Саудијска 
Арабија). Колико је ових лица поднијело захтјев за азил, а колико их је одбило статус 
избјеглице, колико је у процедури? Каква су сазнања о боравку оних који немају статус 
избјеглице, нити су тражили азил? Шта су надлежне институције у Босни и Херцеговини 
урадиле на плану прихватања и збрињавања избјеглица са признатим статусом Босне и 
Херцеговине?" 
 

Одговор на постављено питање дао је Сафет Халиловић, министар за људска права и 
избјеглице БиХ. 
 
 
Делегат Слободан Шараба поставио је Савјету министара БиХ сљедеће питање: 
 
"Да ли је тачна информација да су локалне власти Општине Равно продале земљиште које је 
било намијењено за изградњу граничног прелаза и када ће се почети с реконструкцијом 
граничног прелаза на Иваници, с обзиром да су услови живота и рада на овом граничном 
прелазу изузетно тешки?" 
 

Одговор на постављено питање дао је Тарик Садовић, министар безбједности БиХ. 
 
 
Посланик Сеад Јамакосмановић поставио је Савјету министара БиХ сљедеће питање: 
 
"Шта је с државном имовином, односно када се очекује доношење Закона о државној 
имовини? 
Када ће бити предузете активности у вези с одржавањем састанка Сталног заједничког 
одбора високих предстанвика по питањима сукцесије бивше СФРЈ, због низа отворених 
питања у вези с мјешовитим банкама (Анекс Ц), приватном имовином и стеченим правима 
(Анекс Г), и због новонастале ситуације продајом имовине предузећа из Босне и 
Херцеговине у Републици Србији, те реализације, односно деблокаде преговарачких процеса 
по питању дипломатских и конзуларних представништава БиХ за које знамо да их држава 
још није преузела?" 
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Одговор на постављено питање дао је Никола Шпирић, предсједавајући Савјета 

министара БиХ. 
 
 
Посланик Бајазит Јашаревић поставио је Савјету министара БиХ сљедеће питање: 
 
"Када ће Савјет министара БиХ донијети цјеловит план ублажавања негативних ефеката 
велике свјетске финансијске кризе, чији се ефекти већ осјећају у свим земљама региона и у 
Босни и Херцеговини? 
 

Одговор на постављено питање дао је Драган Вранкић, министар финансија и трезора 
БиХ. 
 
 
Посланик Шефик Џаферовић поставио је предсједавајућем Савјета министара БиХ 
сљедеће питање: 
 
"Које активности је предузео Савјет министара БиХ у посљедњој години дана у вези са 
закључивањем Уговора о државној граници Босне и Херцеговине са сусједним државама: 
Хрватском, Србијом и Црном Гором, на основу међународно признатих граница Босне и 
Херцеговине?" 
 

Одговор на постављено питање дао је Никола Шпирић, предсједавајући Савјета 
министара БиХ. 
 
 
Посланик Бакир Изетбеговић поставио је Савјету министара БиХ сљедеће питање: 
 
"Савјет министара БиХ је на 18. сједници, одржаној 26. јула 2007. године, донио низ 
закључака у вези са старом девизном штедњом, а између осталог и: 
 
...иницирати активности према надлежним институцијама у сврху предлагања 
представника у Радну групу која ће бити задужена за разрјешавање девизне штедње код 
недомицилних банака (Љубљанска банка и Инвест банка Београд), те Предлог о именовању 
упутити Савјету министара БиХ, као и  
 
...упутити допис према надлежним институцијама како би се почели прикупљати подаци за 
Инвест банку Београд, на исти начин као што је случај с Љубљанском банком. 
 
Шта је Вијеће министара БиХ урадило у вези с претходним закључцима? 
Такођер, шта је Вијеће министара БиХ, односно Министарство вањских послова БиХ, као 
координатор активности урадило по питању иницијативе за журно разрјешавање 
проблематике старе девизне штедње код недомицилних банака (Љубљанска банка, Инвест 
банка Београд, и др.) коју је упутило Министарство финансија и трезора БиХ, односно 
закључака са 56. сједнице Вијећа министара БиХ одржане 24.7.2008. године а у вези 
припреме материјала под називом: Приједлог стратегије и модалитета начина разрјешења 
старе девизне штедње код Љубљанске банке, Инвест банке Београд и других недомицилних 
банака. Рок за поступање по овом закључку био је 30 дана, а од тада је прошло 15 мјесеци." 

Одговор на постављено питање дао је Свен Алкалај, министар спољних послова БиХ. 
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Посланик Мехмед Суљкановић поставио је Савјету министара БиХ сљедеће питање: 
 
"Шта су Савјет министара БиХ и надлежна министарства до сада урадили с циљем бржег 
доношења одговарајућих прописа усклађених с европском регулативом и потребама 
привреде Босне и Херцеговине, првенствено за области рударства, нафтни и гасни сектор, 
хемијску индустрију и дуге гране, које погађа недостатак јасних техничких прописа и 
одговарајућих мјера за заштиту живота и здравља радника и за сигурност имовине и животне 
средине?" 
 

Одговор на постављено питање дао је Вилим Приморац, замјеник министра спољне 
трговине и економских односа БиХ. 
 
 
Посланик Халид Гењац поставио је предсједавајућем Савјета министара БиХ сљедеће 
питање: 
 
"Када Савјет министара БиХ планира да поднесе захтјев за пуноправно чланство Босне и 
Херцеговине у Европску унију? Зашто је Савјет министара БиХ именовао Националног 
координатора за фондове ИПА-а без спровођења неопходне процедуре и супротно 
уобичајеној пракси, и како ће се то одразити на испуњавање обавеза из Споразума о 
стабилизацији и придруживању и Оквирног споразума о инструментима ИПА-е?" 
 

С обзиром да је питање постављено предсједавајућем Савјета министара БиХ, који је 
због раније преузетих обавеза морао напустити сједницу, констатовано је да ће му оно бити 
прослијеђено, како би одговор накнадно био достављен. 
 
 
Посланик Милорад Живковић поставио је министру безбједности  БиХ сљедеће питање: 
 
"Шта конкретно Министарство безбједности БиХ ради, урадило је или планира урадити да 
понуди као одговор Савјету безбједности УН-а на тако озбиљне тврдње као што су постојање 
лица или организација повезаних с тероризмом у Босни и Херцеговини?" 
 

Одговор на постављено питање дао је Тарик Садовић министар безбједности БиХ. 
 
 
Посланик Славко Јовичић поставио је министру за људска права и избјеглице БиХ 
сљедеће питање: 
 
"С обзиром да је већ направљен Предлог буџета институција БиХ, питам Вас да ли сте у 
Предлогу буџета за рјешавање питања избјеглих и расељених лица предвидјели средства за 
Фонд за надокнаду уништене имовине избјеглих и расељених лица, и ако јесте, о којим 
средствима се ради?" 
 

Одговор на постављено питање дао је Сафет Халиловић, министар за људска права и 
избјеглице БиХ. 
 
 
Посланици Садик Бахтић и Бранко Докић су, због службеног путовања, морали напустити 
сједницу прије него што су били у прилици да поставе своја питања, која ће бити 
прослијеђена Савјету министара БиХ ради накнадног достављања одговора у писаној форми. 
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Сједница је завршена у 14.10 часова. 
 
 
 

Саставни дио овог записника је транскрипт 2. посебне сједнице о теми: 
Посланици/делегати питају – Савјет министара БиХ одговара. 
 
 
 
 
 
         Секретар                                                                                                      Предсједавајући 
Представничког дома                                                                                    Представничког дома       
  Бранка Тодоровић                                                                                              Нико Лозанчић 
 
 


